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واعظی عضو حزب اعتدال و توسعه :

انتخابات آزادتر برگزار شود
سرویس سیاسی- سید محمود واعظی عضو 
حزب اعتدال و توســعه در خصــوص انتخابات 
مجلس دوازدهم و میــزان ثبت نام کنندگان حزب 
اعتدال و توســعه در مرحله پیش ثبت نام ها گفت: 
انتخابات یکی از دستاوردهای بسیار بزرگ انقلاب 
و میــراث حضرت امام خمینی )ره( اســت و ایران 
در این ۴۰ و خورده ای ســال در منطقه غرب آســیا 
نسبت به بسیاری از کشورهایی که به گونه دیگر اداره 
می شوند، با انتخاباتش است که شاخص شده است.
وی بــا بیان آنکه در این ســال ها انتخاب های 
زیادی داشــتیم اما هرچه گذشته شرایط سخت تر 
شــده است، تاکید کرد: عملًا کسی نباید با صندوق 
رأی قهر کند و قهر هم نمی کند. دلیلش آن است که 
صندوق رأی بهترین جایی اســت که خواسته های 
کل ملــت ایران را تبلور می دهد. به همین جهت هم 
دلسوزان کشــور در شرایط مختلف در این سال ها 
همــواره تلاش کرده اند، صندوق رأی معتبر بماند و 
خاستگاهی باشد برای آنکه مردم حرف های خود را 
از آن طریق بزنند و انتخاب های خود را انجام بدهند.
کاهــش مشــارکت موجب خســارت 

می شود
این فعال سیاسی با اشاره به دو انتخابات گذشته 
کشور بیان داشت: متأسفانه در دو انتخابات گذشته 
یعنی انتخابات مجلس ۹۸ و هم ریاست جمهوری 
شــرایط تغییر کرد و ســختگیری هایی در شورای 
نگهبان صورت گرفت و عملًا میدان به یک تفکر و 
یک جناح داده شد. این موضوع عملًا باعث تضعیف 
کشور می شود. ضمن آنکه نمایندگان همه ملت در 
مجلس که می تواند تأثیرگذاری بالایی داشته باشد، 
حضور ندارند و این امر موجب کاهش مشــارکت 

می شود و این مسائل برای کشور خسارت است.
واعظی با اشاره به رهنمودهای رهبری انقلاب 
در خصوص انتخابات امسال اظهار داشت: در اوایل 
امسال و در فروردین ماه زمانی که به همراه مسئولین 
نظــام خدمت مقــام معظم رهبری بودیم، ایشــان 
فرمودند امســال که ســال انتخابات است و چهار 
محور رقابتی، مشارکتی، آزاد و امن بودن انتخابات 

باید مد نظر باشد.
وی ادامه داد: این چهار خصوصیتی اســت که 
اگر مجریان و دســت اندرکاران خوب اجرا بکنند 
قطعاً انتخاباتی خواهیم داشــت که همه دلســوزان 
کشور و فعالان نظام که قانون اساسی را قبول دارند 
و همچنیــن احزاب مختلف در انتخابات شــرکت 
می کنند و مردم هم مشارکت بالایی خواهند داشت.
عضو حزب اعتدال و توسعه، تاکید کرد: مردم 

نیاز دارند شرایط زندگی شان اصلاح شود. وضعیت 
گرانی و فشارهایی که روی آنها هست باید برطرف 

شود و در نهایت امید به آینده بیشتر بشود.
حزب اعتدال و توسعه با صندوق رأی 

قهر نکرده است
رئیس دفتر دولت دوازدهم، با اشاره به اهمیت 
صندوق هــا در انتخابات گفــت: ما به عنوان حزب 
اعتدال و توسعه هیچگاه با صندوق رأی قهر نکردیم 
و همواره تلاش کردیم حضور فعال داشــته باشیم. 
این بار هم که انتخابات مطرح شــده است، به امید 
آنکه شــرایط نســبت به دو انتخابات گذشته تغییر 
می کند و انشــاالله اصلاحات و تغییراتی در کشــور 
به وجود می آید و در شش هفت ماه باقی مانده امید 
مردم بالا می رود، از همکارانمان که در شهرستان های 
مختلف که علاقه و توانایی لازم را دارند خواستیم و 

تشویق کردیم که نام نویسی کنند.
واعظــی تاکید کرد: این ثبت نام ها نباید آدرس 
غلطی باشد که معنایش این است که شرایط عوض 
شده است و مردم گسترده حضور پیدا می کنند. لازم 
است برای حضور گســترده مردم در پای صندوق 
رأی در چنــد ماهه باقی مانده تلاش بشــود و امید 

مردم افزایش یابد.
ضروری است انتخابات آزادتر برگزار 

شود
وی افزود: ضروری است سیاست هایی تغییر 

کند، انتخابــات آزادتر برگزار شــود و تفکرات و 
جناح های مختلف که دلسوز نظام هستند و قانون را 
قبول دارند، با دارا بودن نظرات مختلف صلاحیتشان 
احراز شود و بتوانند در انتخابات شرکت کنند، لذا ما 
منتظر هســتیم آن چهار اصلی که مقام معظم رهبری 

فرمودند، اجرا شود.
رئیــس دفتر دولت دوازدهــم، در ادامه متذکر 
شــد: اگر انتخابات مانند مجلس ۹۸ شــود که همه 
کاندیداهــای ما را رد کردند، ما خیلی امیدی نداریم 
که یک انتخابات پرشوری برگزار شود. عضو حزب 
اعتدال و توســعه، با اشــاره به ســخنان سخنگوی 
شورای نگهبان گفت: ســخنگوی شورای نگهبان 
گفته است که در گذشــته همه انتخابات ها رقابتی 
بوده اســت معنای آن این است که رقابت در درون 

یک تفکر و یک جناح بوده است!
انتخابات بســیاری از مشکلات را حل 

می کند
واعظی گفت: چندی پیش همســایه ما ترکیه 
انتخاباتــی برگزار کرد که بیــش از ۸۸ درصد مردم 
آنها در انتخابات شرکت کردند و لذا ما که پیش قدم 
در زمینه انتخابات هستیم باید به گونه ای رفتار کنیم 
که حتماً یک انتخابات آبرومند داشــته باشیم، زیرا 
انتخابات هم می تواند بسیاری از مشکلات داخل را 
حل کند و هم بســیاری از توطئه های دشمنان را در 

خارج خنثی کند لذا بسیار مهم است.

سرویس سیاســی- ایرادات شورای نگهبان 
در طرح ساماندهی کارکنان موضوع ماده ۲۹ قانون 
برنامه پنجم توســعه )طرح ســاماندهی استخدام 

کارکنان دولت( را رفع شد.
در ادامــه جلســه علنی دیروز دوشــنبه ۳۰ 
مرداد، ایرادات شورای نگهبان در طرح ساماندهی 
کارکنان موضوع ماده ۲۹ قانون برنامه پنجم توسعه 
)طرح ساماندهی استخدام کارکنان دولت( را رفع 

و تصویب کردند.
براســاس اصلاحات صــورت گرفته، ماده 
واحــده مذکــور و تبصره های آن به شــرح ذیل 

اصلاح شد:
ماده  واحده- از تاریخ لازم الاجرا شــدن این 
قانون، انعقاد هر نوع قرارداد توســط دستگاه های 
موضوع ماده )۲۹( قانون برنامه پنج ســاله ششــم 
توســعه اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی جمهوری 
اسلامی ایران مصوب ۱۴/۱۲/۱۳۹۵ با اصلاحات 
و الحاقات بعدی و ســازمان ها و شــرکتهای تابعه 
و وابســته به آنها به منظور  تأمین نیروی انســانی با 
شــرکت ها و اشخاص حقیقی و حقوقی دولتی و 

غیردولتی ممنوع می باشد.
 تبصره ۱- فعالیت های موسســات و شرکت 
های پیمانکاری طرف قرارداد دستگاه های موضوع 
ایــن قانون که فعالیت هــای مربوط به طرح های 
عمرانی یا تملک دارایی ســرمایه ای با اســتفاده از 

امکانات و تجهیزات موسسه یا شرکت را بر عهده 
دارند از شمول این قانون مستثنی می باشند.

تبصره ۲- دســتگاه های موضوع ماده )۲۹( 
قانون برنامه پنج ســاله ششم توســعه اقتصادی، 
اجتماعــی و فرهنگــی جمهوری اســلامی ایران 
موظفند ظرف حداکثر شش ماه از تاریخ لازم الاجرا 
شــدن این قانون، با نیروهای شرکتی که به صورت 
غیرمســتقیم و تمام وقت تا پایان ســال ۱۴۰۱ در 
دســتگاه های مربوطه مشغول بکار بوده و در سال 
۱۴۰۲ نیز در همان دســتگاه مشغول به خدمت می 
باشــند، قرارداد مستقیم )بی واسطه( منعقد نمایند. 
انعقاد قراردادهای مذکــور بدون تحمیل هرگونه 
بارمالی جدید از قبیل احتســاب مدرک تحصیلی 

بالاتر خواهد بود.
آیین نامه اجرائی این تبصره ظرف ســه ماه از 
تاریخ لازم الاجرا شــدن این قانون توسط سازمان 
اداری و استخدامی کشور تهیه  می شود و به تصویب 
هیأت وزیران  می رســد و توسط سازمان مذکور به 
کلیه دســتگاه ها و سازمان های موضوع ماده )۲۹( 
قانون برنامه پنجســاله ششم توســعه اقتصادی، 
اجتماعی و فرهنگی جمهوری اسلامی ایران ابلاغ  

می گردد.
 تبصره ۳- انعقاد قرارداد مســتقیم با کارکنان 
موضــوع تبصره )۲( این قانون که در پســت های 
موضــوع مــاده )۱۲۴( قانــون مدیریت خدمات 

کشــوری اشــتغال می یابند بدون رعایت سقف 
پســت های ســازمانی و مشــمول قانون کار می 
باشــد و با کارکنانــی که در مشــاغل تخصصی 
مشــغول به خدمت می گردنــد، قرارداد کار معین 
موضوع تبصره ماده )۳۲( قانون مدیریت خدمات 
کشوری بدون رعایت محدودیت مربوط به سقف 
 پست های ســازمانی مذکور در این تبصره منعقد 

می گردد.
تبصــره ۴-  ســوابق غیردولتی آن دســته از 
کارکنانی که در دســتگاه هــای موضوع این قانون 
بکارگیری می شوند، مشــروط به پرداخت کسور 
مربوط، براســاس دستورالعملی که ظرف شش ماه 
توسط ســازمان اداری و اســتخدامی کشور تهیه  
می شــود و به تصویــب هیأت وزیران می رســد، 
 به عنــوان ســابقه، جهــت بازنشســتگی لحاظ 

می گردد.
تبصره ۹- از تاریخ لازم الاجرا شدن این قانون، 
مــاده )۱۷( و تبصره ذیل ماده )۳۲( قانون مدیریت 
خدمات کشوری مصوب ۱۳۸۶/۷/۸ با اصلاحات 

و الحاقات بعدی نسخ می گردد.
همچنیــن عبــارت »و اســتفاده از خدمات 
کارمندان اینگونه شــرکت ها و موسســات صرفاً 
بر اســاس ماده ۱۷ این قانون امکان پذیر است« از 
انتهای ماده )۴۷( قانون مدیریت خدمات کشوری 

حذف شد.

رئیس دفتر دولت دوازدهم، گفت: عملًا کسی نباید با صندوق رأی قهر کند زیرا صندوق رأی بهترین جایی است که خواسته های ملت ایران را تبلور می دهد 
تا مردم حرف های خود را از آن طریق بزنند.

ســخنگوی شورای نگهبان گفته اســت که در گذشته همه انتخابات ها رقابتی بوده 
اســت معنای آن این اســت که رقابت در درون یک تفکر و یک جناح بوده اســت!

سرویس سیاسی - نماینده مردم 
عجب شیر و مراغه در مجلس شورای 
اســلامی اظهار کرد: برخی از مســائل 
کشور در حوزه های صنعت، کشاورزی 
و امور اداری به عنوان بت تلقی شــده 
و اصلاح آن ها مانند مقابله با مقدسات 

فرض می شود.
علی علیزاده نماینده عجب شــیر 
و مراغه در مجلس شورای اسلامی در 
صحن مجلس در نطق خود با اشاره به 
فرارسیدن روز صنعت دفاعی با تبریک 
به این مناسبت تاکید کرد: وزارت دفاع وزارتخانه ای امید آفرین و اقتدارآفرین است؛ 
این وزارتخانه علاوه بر اینکه سیمرغ و خرمشهر و کرّار و دنا و طوفان را می سازد، 
در حوزه های غیر نظامی کشور، نظیر حمل و نقل و تجهیزات پزشکی و فناوری 
اطلاعات و ارتباطات ارائه خدمات می کند. تجلی خودباوری و اراده و توکل این 

نیروهای مخلص و مومن در جمهوری اسلامی را ارج می  نهیم.
این نماینده مجلس شــورای اسلامی ادامه داد: در ادبیات و حقوق اقتصادی 
مفهومی به نام تخلیه اســکناس وجود دارد که به معنای بی ارزش شــدن پول ملی 
و سخت شدن زندگی برای قشر متوسط و طبقات پایین است. تصور می کنم که 
تخلیه ارزش پول ملی سرعت بالایی دارد و انتظار می رود دولت در این زمینه تدبیر 
کنــد تا در عمل و واقعیت نزول تورم را تجربه کنیم. علیزاده همچنین اظهار کرد: 
این روزها شــاهد مذاکره بین ایران و آمریکا هستیم و رسانه ها از تبادل زندانیان و 
آوردن پول ســخن می گویند؛ بدیهی اســت که ما از هر اقدامی که رنج مردم را کم 
کنــد، حمایت خواهیم کــرد. از طرف دیگر پس گرفتن پول خودمان از آمریکا را 
نباید بیش از حد بزرگ یا کسب امتیاز معرفی کنیم. وی در ادامه با تاکید بر اینکه 
پول های مســدود شده ایران در بانک های کشورهای مختلف دنیا ثروت و منابع 
ملی ایران اســت، گفت: کشورهایی نظیر کره جنوبی، ژاپن، عراق و دیگران که به 
صورت غیر قانونی منابع ما را مسدود کردند و در واقع با آمریکا در تحمیل رنج به 
ملت ایران شریک شده اند را فراموش نخواهیم کرد. این کشورها باید بدانند نه تنها 
اصل منابع، بلکه جبران خسارت و زیان های حاصل از حبس وجوه جزو طلب ما 
باقی خواهد ماند و روزی به سراغ وصولش خواهیم رفت.وی افزود: درخصوص 
مذاکره با آمریکا مجلس انتظار دارد در جریان کامل مذاکرات و تبادلات قرار گیرد؛ 
مجلس نماینده ملت و افکار عمومی است و این حق ما است. این نماینده مجلس 
شــورای اســلامی با تاکید بر ضرورت تصمیمات سخت و شجاعانه در اصلاح 
رویکردها، اظهار کرد: امروز با گذشت بیش از ۴۰ سال از انقلاب اسلامی و انجام 
خدمات بی شمار عمرانی در شهرها و روستاهای کشور، هنوز برخی از مسائل به 
صورت ریشه ای حل نشده است. اصلاح رویکردها در شیوه های حکمرانی کشور 
به معنای عدول از آرمان های انقلاب نیســت، بلکه ضرورت اداره کشور و تحقق 
عدالت اســت. امروز حاکمیت به قدری قدرتمند اســت که می تواند تصمیمات 
ســخت اما شــجاعانه و عالمانه برای برون رفت از مشکلات چند ده ساله کشور 
بگیرد. ما نیازمند تصمیمات عالمانه و شجاعانه هستیم. علیزاده با بیان اینکه برخی 
از مسائل کشور در حوزه های صنعت، کشاورزی و امور اداری به عنوان بت تلقی 
شده و اصلاح آن ها مانند مقابله با مقدسات فرض می شود، عنوان کرد: برای مثال 
اصلاح مقطعی و نه بنیادین حامل های انرژی هرچند سال یک بار کشور را دچار 
تنش ها و بحران های مقطعی می کند. چرا حاضر نیستیم این موضوع را به صورت 
ریشه ای حل کنیم؟ خرید تضمینی گندم با قیمتی بالاتر و واقعی نه فقط امنیت غذایی 
کشــور را تأمین می کند، بلکه مانع از تبدیل زمین های زراعی به باغی و در نتیجه 
کمبود آب و بحران های اجتماعی در آینده می شود. امروز صف های طولانی نان 
و سرگردانی مردم در جلوی نانوایی ها صرفاً یکی از نشانه های آن است. وی تاکید 
کرد: واردات خودرو نه تنها باعث بیکاری کارگران و خودروسازان نمی شود، بلکه 
باعث اصلاح کیفیت و کیفیت خودروهای داخل در بلند مدت و کاهش مصرف 
انرژی و تصادفات منجر به جرح و فوت می شود. همچنین موضوع احتکار زمین 
توسط دولت و بالا رفتن قیمت آن داشتن مسکن را برای خانواده ها به یک آرزوی 
محال تبدیل کرده است، در حالی که دولت با آزادسازی بخشی از زمین ها و تبدیل 
آن به کاربری مسکونی می تواند مسئله مسکن را حل کند. علیزاده در ادامه با اشاره به 
اینکه بلاتکلیفی چندصد هزار نفر در قالب نیروهای شرکتی برای سال های متمادی 
و وقت کشی سازمان امور استخدامی در تصویب قانون تبدیل وضعیت این نیروها 
جز احساس وجود تبعیض و بی عدالتی در کشور ثمری نداشته است، افزود:  این 
وعده صریح رئیس جمهور بوده است. این شرکت ها که از سوی افراد پرنفوذ در 
تهران اداره می شوند، صدها هزار نفر را رسماً به برده داری گرفته اند و بدون اینکه به 
این نیروها خدماتی ارائه کنند، فقط از آنان باج سبیل می گیرند. این موضوع عملًا به 
امنیت ملی هم گره خورده است.  همچنین موضوع سربازی، موضوع توزیع بنزین 

و ده ها مورد دیگر، تصمیمات سختی هستند که باید گرفته شوند.

ســرویس سیاســی - نماینده علی آباد در مجلس از عدم پرداخت پول 
گندمکاران توســط دولت انتقاد کرد و گفت: اکنون فصل کشت نزدیک بوده اما 
کشاورزان استان های شمالی درگیر قطعی های مکرر برق هستند. برنج کشاورزان 

همچنان روی دستشان مانده و خریداری نشده است.
رحمت اله نوروزی مجلس شورای اسلامی در تذکر شفاهی خود با اشاره به 
اظهارات رئیس جمهور، گفت: وی در خصوص پرداخت پول گندمکاران بارها 
به رئیس سازمان برنامه و بودجه و سایر مسئولان مربوطه تذکر داده و اکنون پول 
در وزارت نفت رسوب کرده است. نماینده علی آباد در مجلس شورای اسلامی 
خطاب به رئیس قوه مقننه، اظهار کرد: شما هفته گذشته این موضوع را به صورت 
جدی پیگیری کردید؛ رئیس سازمان برنامه و بودجه اما همچنان عنوان می کند که 
این پول باید تامین شود و این در  الی است که کشاورزان می خواهند برای کشت 
جدید اقدام کنند.وی افزود: در این میان اکنون مشکل تامین کود نیز وجود دارد؛ 
متاسفانه رئیس سازمان برنامه و بودجه به این موضوع نیز توجه نداشته و این در 
حالی است که کشاورزان برای کاشت به کود احتیاج دارند.نوروزی با انتقاد از اینکه 
برنج کشاورزان همچنان روی دستشان مانده و خریداری نشده است، تصریح کرد: 
استان های شمالی اعم از گلستان، گیلان و مازندران در بحث خرید گندم و برنج 
دارای مشــکلات جدی هستند؛ همچنین در سال رشد تولید به دلیل قطعی های 
مکرر برق چاه های کشاورزان نیز از دسترس خارج می شود و این در حالی است 
که وزیر نیرو وعده داده بود یک روز در میان این اتفاق رخ دهد. با این شرایط چطور 
می شود امنیت غذایی را تامین کرد.این نماینده در مجلس یازدهم خاطرنشان کرد: 
باید طی جلسه نظارتی موضوعات مربوط به کشاورزان در مجلس بررسی شود 

زیرا رئیس جمهور در این خصوص ۲ بار دستور داده اما اقدامی نشده است.

سرویس سیاسی -میثم لطیفی گفت: تاکید ما بر افزایش ظرفیت نیرو و جذب 
در مناطق محروم است تا خدمات در تمام نقاط کشور عادلانه توزیع شود.

استخدام، تبدیل وضعیت و ساماندهی نیروهای شرکتی، قراردادی و رسمی 
در دولت یکی از مطالبات این روزهای کارمندان و کارگران دولت است. در میان 
دستگاه های دولتی؛ وزارت آموزش و پرورش یکی از پرجمعیت ترین بخش های 
کشــور است که هر ساله اســتخدام دارد، اما وضعیت استخدامی سایر دستگاه ها 
مشکلاتی دارد که رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور در روزهای اخیر روی 
آن ها تمرکز دارد.  میثم لطیفی )رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور( با اشاره 
به هجدهمین جشنواره ارزیابی دستگاه های این سازمان با عنوان »جشنواره شهید 
رجایی« در رابطه با امتیازدهی و اولویت بندی دستگاه ها در زمینه تبدیل وضعیت 
نیروهای موقت و شرکتی و طرح ساماندهی نیروها به ایلنا گفت: در این زمینه قانون 
باید تعیین تکلیف کند و هنوز در این زمینه تکلیف قانونی  برای سازمان اداری و 
اســتخدامی تعیین نشده است. وی درباره اولویت بندی دستگاه ها در زمینه تبدیل 
وضعیت و ساماندهی نیروها افزود: چون این طرح دستخوش تغییراتی است، لذا 
از هم اکنون مشخص نیست که چه تصمیمات و اولویت بندی هایی در زمینه اجرای 
طرح تبدیل وضعیت و ساماندهی نیروها گرفته شود. هرچه در قانون پیش بینی شود، 

سازمان اداری و استخدامی کشور مکلف است آن را اجرا کند. 
لطیفی درباره برنامه استخدامی این سازمان در سال پیش رو اظهار کرد: تلاش 
کردیم از ظرفیت آزمون های اســتخدامی در جذب نیرو اســتفاده کنیم. در بخش 
آموزش و پرورش قریب ۵۶ هزار نفر در ســال جاری جذب خواهیم داشــت. در 
رابطه با دانشــگاه فرهنگیان مجوز قریب به ۳۰ هزار نفر صادر شــده زیرا جذب 
نیروی بخش آموزش مورد تاکید مقام معظم رهبری بوده اســت.  رئیس سازمان 
اداری و استخدامی با اشاره به این مطلب که برای حوزه بهداشت و درمان و جذب 
نیروی بیمارستانی، پزشکی، پیراپزشکی و پرستاری امسال ظرفیت جذب ۲۵ هزار 
نفر اســتخدام در نظر گرفته شده که در بیمارستان های دولتی و خیریه ای مشغول 
خواهند شد، افزود: برای جذب اعضای هیات علمی در دانشگاه ها که نیاز امروز 
بخش آموزش عالی است، ۲۴۰۰ نفر ظرفیت استخدامی در نظر گرفته شده و در 
وزارت بهداشت نیز برای امسال ۵۰۰ نفر و برای سال آینده ۱۵۰۰ نفر ظرفیت جذب 
هیات علمی درنظر گرفته شده است. ضمن اینکه تاکید ما بر افزایش ظرفیت نیرو و 
جذب در مناطق محروم است تا خدمات در تمام نقاط کشور عادلانه توزیع شود.

سرویس سیاسی -یک نماینده 
مجلس شــورای اسلامی خبر داد: در 
جلســه ای که امروز میان اســتیضاح 
کنندگان با رئیس مجلس برگزار شده، 
سرانجام برخی از نمایندگان به تعیین 
حکمیت برای موارد اختلافی راضی 
شــدند. احمد علیرضا بیگی، نماینده 
مردم تبریز و عضو کمیسیون شوراها 
و امور داخلی مجلس شورای اسلامی 
در جلسه روز دوشنبه ۳۰ مرداد ۱۴۰۲ 
صحن مجلــس در تذکری به رئیس 

مجلس گفت: ورود ظاهراً از روی دلسوزی رئیس مجلس به موضوع استیضاح 
وزیر کشور موجب پیامدهای آتی خواهد شد.وی افزود: از آنجا که انگیزه اصلی 
استیضاح، نوع نگاه و سوء مدیریت وزیر کشور است که سبب تحمیل هزینه های 
بسیار به کشور شده است و مشکلاتی که اکنون توسط نمایندگان مطرح می شود، 
بیشتر معلول است، لازم می دانم به استحضار نمایندگان محترم برسانم در جلسه ای 
که امروز استیضاح کنندگان با رئیس محترم مجلس برگزار کردند، سرانجام برخی 
از نمایندگان به تعیین حکمیت برای موارد اختلافی راضی شــدند.وی در ادامه 
ابراز عقیده کرد: برطرف کردن اختلافات که حتماً دخالت نمایندگان بر انتصابات 
را تداعی خواهد کرد و نتیجه اش آن خواهد شــد که دولت مدعی شــود از سوی 
نمایندگان در خصوص انتصابات تحت فشار است. این نماینده مجلس شورای 
اســلامی در تذکر دیگری به وزیر امور خارجه اظهار کرد: در تاریخ ۵ تیر ۱۴۰۲ 
اعلامیه پذیرش صلاحیت دیوان دادگستری صادر شده و متعاقب آن در تاریخ ۶ 
تیر ۱۴۰۲ طرح دعوا علیه دولت کانادا در این دیوان مطرح شده است. از آن جایی 
که پذیرش صلاحیت دیوان بین المللی دادگستری برای جمهوری اسلامی ایران 
و ســایر کشورها که این صلاحیت را پذیرفته اند حقوق و تکالیف متقابل ایجاد 
می کند لذا از نظر ماهوی در رکن احکام است و شورای نگهبان در تفسیر اصل ۷۷ 
قانون اساسی ماهیت حقوقی را مقدم بر شکل دانسته است. علیرضابیگی با تاکید 
بر اینکه بر اســاس قانون اساسی، صلح دعاوی نیازمند تصویب مجلس شورای 
اسلامی است، ادامه داد: با این اوصاف چرا پذیرش صلاحیت دیوان به تصویب 
مجلس نرســیده است؟ آیا تمهیدات لازم برای مقابله با دعاوی متقابل احتمالی 
ســایر کشــورها و آیا تمهیدات لازم برای احتمال عدم پیروزی در دعوا در نظر 

گرفته شده است؟

سرویس سیاسی - منادی سفیدان 
گفت: با توجه به جایگاه دانشگاه پیام 
نور، معتقدیم این دانشگاه باید تقویت 
شــود و کمیسیون تلفیق نیز بر تقویت 

دانشگاه پیام نور تأکید دارد.
علیرضا منادی سفیدان با اشاره به 
طرح برخی پیشنهادات مبنی بر ادغام 
یا واگذاری امکانات دانشگاه پیام نور 
به بخش های مختلف آموزش عالی و 
آمــوزش و پرورش، تصریح کرد: این 
پیشنهادات که بیانگر این است که برخی 

در دولت معتقدند بخشــی از امکانات دانشــگاه پیام نور مازاد بوده و باید به سایر 
بخش  ها از جمله دانشگاه فرهنگیان و دانشگاه فنی و حرفه ای واگذار شود.

وی تصریح کرد: این پیشنهادات در کمیته آموزش کمیسیون تلفیق بررسی و 
رد شد و کمیسیون تلفیق بر تقویت دانشگاه پیام نور تأکید داشت.

وی ادامه داد: محوریت پیشنهادات مطرح شده به کمیته آموزش کمیسیون 
تلفیق این بود که مراکز اســتانی دانشــگاه پیام نور به دانشگاه فرهنگیان و مراکز 
شهرستانی دانشگاه پیام نور به دانشگاه فنی و حرفه ای واگذار شود که این پیشنهاد 
در کمیته آموزش کمیســیون تلفیق رد شد و دانشــگاه پیام نور به کار خود ادامه 
خواهد داد. منادی سفیدان یادآور شد: البته ممکن است هر یک از نمایندگان در 
صحن کمیسیون تلفیق یا صحن علنی مجلس پیشنهادی ارائه کنند، ولی با توجه به 
جایگاه دانشگاه پیام نور، معتقدیم این دانشگاه باید تقویت شود. رئیس کمیسیون 
آموزش، تحقیقات و فناوری مجلس با برشمردن مزیت های دانشگاه پیام از جمله 
تحصیل شاغلان و بانوان به صورت غیر حضوری در این دانشگاه، تصریح کرد: 
آموزش های غیرحضوری و نیمه حضوری این دانشگاه تا به امروز موفق بوده و 
به همین دلیل کمیسیون آموزش با انحلال یا ادغام دانشگاه پیام نور مخالف است.

وی اضافه کرد: اگر اموال و املاک مازادی هم در دانشگاه پیام نور وجود دارد 
باید در قبال واگذاری آن به بخش های دیگر از جمله دانشگاه فرهنگیان یا فنی و 
حرفه ای به صورت مابه ازای واگذاری صورت گرفته به امکانات و زیرســاخت 
دانشگاه پیام نور اضافه و به نوعی مولدسازی شود. این نماینده مردم در مجلس 
شــورای اسلامی تأکید کرد: به تمامی اساتید، دانشجویان و کارکنان دانشگاه پیام 
نور نیز اعلام می کنیم که در مجلس مصوبه ای مبنی بر انحلال و ادغام دانشگاه پیام 
نور نخواهیم داشت و هدف ما تقویت دانشگاه پیام نور بوده و این موضوع نیز در 
چارچوب اختیارات کمیسیون آموزش است و اجازه نخواهیم داد در مجلس ادغام 

یا انحلال پیام نور دنبال شود.

علیزاده نماینده مجلس شورای اسلامی:

اصلاح برخی مسائل کشور نباید به 
مانند مقابله با مقدسات فرض شود

نوروزی در تذکر شفاهی:

برنج کشاورزان همچنان روی 
دستشان مانده و خریداری نشده است

رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور:

در تبدیل وضعیت و ساماندهی ها تا 
زمانی که قانون تکلیف نکند چیزی 

مشخص نیست

علیرضابیگی خبر داد:

توافق استیضاح کنندگان وزیر کشور 
برای تعیین حکمیت در موارد اختلافی

رئیس کمیسیون آموزش مجلس:

مجلس مصوبه  ای مبنی بر انحلال یا 
ادغام دانشگاه پیام نور نخواهد داشت

 

ســرویس سیاسی - نماینده سروستان در 
مجلس شورای اسلامی گفت: رئیس جمهور در 
ســفرهای خود هرکجا مشکلی مشاهده می کند 
می گویــد وزارت نفــت آن را جبران کند، تمام 
پرداخت های سفرها از کیسه وزارت نفت است،
عبدالعلی رحیمی مظفری مجلس شورای 
اســلامی در تذکری شــفاهی، گفت: چند روز 
است که همکاران دائما از تریبون مجلس اعلام 
می کنند پول نقد رسوب شده و طلب کشاورزان 
پرداخت نمی شود، ۱۳۰ هزار میلیارد تومان پول 
موجود در وزارت نفت مربوط به یکی از بانک ها 
اســت که بابت آن وزارت نفت جریمه پرداخت 

می کند.
نماینده مردم سروستان و کوار و خرامه در 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه وزارت 
نفت به برخی شرکت ها بابت سرمایه گذاری که 
انجام داده اند جریمه پرداخت می کند، ادامه داد: 

برخــی نمایندگان می گویند که پول در وزارت 
نفت رســوب شده و ملت نیز این صحبت ها را 
می شنوند. دوســتان اگر می خواهند نظر دهند 

باید نظر آن ها کارشناسی باشد. 
وی با بیان اینکه وزارت نفت روی موضوع 
نــرخ ارز با یکی از بانک ها اختلاف دارد و میزان 
برداشــت از حســاب وزارتخانه محل اختلاف 
است، تصریح کرد: در آینده همکاران در صحن 
مــی گویند چرا ناترازی گاز داری، چرا به پارس 
جنوبی رســیدگی نشــده و چرا نتوانســته ایم 

صادرات کنیم.
مظفری با اشــاره به اینکه رئیس جمهور در 
ســفرهای خود هرکجا مشکلی مشاهده می کند 
می گویــد وزارت نفــت آن را جبران کند، تمام 
پرداخت های سفرها از کیسه وزارت نفت است، 
عنوان کرد: در تابستان مشکل برق داریم و اکنون 
در جایگاه های بنزین نیز مشــکلاتی وجود دارد 

و زمستان در نیروگاه ها مشکل سوخت پیدا می 
کنیم، اگر می خواهید مطلبی بیان کنید پیشینه آن 
را ببینید تا متوجه شوید چه اتفاقی رخ داده است.

رحیمی مظفری در تذکر شفاهی:

تمام پرداخت های سفرهای رئیس جمهور از کیسه وزارت نفت است

ایرادات شورای نگهبان به طرح ساماندهی کارکنان دولت رفع شد
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